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Abstract (en)
The novel carriers consist of steel cores which have an iron oxide- containing coating of the formula (FeO)x . Fe2O3 where x = 0.1 - 1. The carriers
are stable and effective over long cycle times (6 .10<6> prints). <??>The carriers are obtained by treating steel cores (steel spheres) with defined
small amounts of sulphuric acid of defined concentration, partial oxidation of the treated cores and drying at 60-150 DEG C at </= 100 mbar.

Abstract (de)
Die neuen Carrier bestehen aus Stahlkernen, die einen eisenoxidhaltigen Belag der Formel (FeO)x · Fe2O3 mit x = 0, 1 - 1 aufweisen. Die Carrier
sind über lange Zykluszeiten (6 · 10<6> Drucke) stabil und wirksam. Die Carrier werden durch Behandeln von Stahlkernen (Stahlkugeln) mit
definierten geringen Mengen Schwefelsäure definierter Konzentration, partieller Oxidation der behandelten Kerne und Trocknen bei 60-150°C bei
<= 100 mbar erhalten.
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